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NAVN KOMMUNE TILSTEDE 

Elisabeth Mikalsen (leder) Røst kommune Møtt 

Remi Solberg (nestleder) Vestvågøy kommune Møtt 

Trond Eivind Kroken Flakstad kommune Møtt 

Lillian Rasmussen Moskenes kommune Møtt 

Susan Berg Kristiansen Værøy kommune Møtt 

Frank Johnsen Vågan kommune Møtt 

Tommy Stensvik Leder Rådmannsutvalget Møtt 

Gaute Wahl Daglig leder Møtt 

     

SAKSNR. NAVN PÅ SAK VEDLEGG VEDTAK: 

109/23 Godkjenning av 
innkalling og 
saksliste 

 Godkjent 

110/23 Godkjenning av 
protokoller fra AU-
møter 15 og 16-23 

 Godkjent 

111/23 Orienteringssaker  Brev fra Moskenes kommune om høring 
generalistkommune. 
 
Det er ønskelig at Lofotrådet gir 
høringssvar til NOU 
Generalistkommuneutvalget.  
 
Oppfølging: 
- Ordførerne gjør en innspillsrunde i sine 
kommuner 
- Saken settes opp på dagsorden for 
neste AU-møte 
- Daglig leder undersøker med 
Statsforvalteren om når 
kommunebildene er klare 

112/23 Helse Nord - 
orientering om 
møte i kommunalt 
koordineringsorgan 
12. juni og videre 
prosess 

 Ordfører Vestvågøy redegjorde for 
prosessen med utvelgelse av 
representanter til arbeidsgruppene.  
Det har vært svært korte tidsfrister og 
kommunikasjonen har ikke vært god. Det 
har vært ønskelig fra politisk nivå å 
delegere utvalget til administrasjonen 
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med mål om en god faglig 
representasjon. 
 
Arbeidsutvalget fikk i møtet tilsendt 
epost fra kommunalsjef Vestvågøy med 
kandidater og fordeling mellom 
regionene/sykehusene i 
foretaksområdet.  
 
Det bes i epost om at listen deles med 
regionråd i Salten og Vesterålen. 
Regionrådene bes også beskrive 
frikjøpstid og økonomisk dekning for 
deltagelse.  
 
Arbeidsutvalget forventer at Helse Nord 
dekker frikjøp og andre kostnader for 
representantene.  
 
Oppfølging: 
Daglig leder sjekker med daglig leder i 
Helsefellesskapet om Vesterålen og 
Salten er informert. 
 
Vedtak: 
Lofotrådet vedtar tilsendt liste med 
kandidater til arbeidsgruppene i Helse 
Nord RHFs utredningsprosess. 
Lofotrådets representanter i kommunalt 
koordineringsorgan fremmer listen og 
Lofotrådets innstilling til frikjøp og 
kostnadsdekning i neste møte i 
kommunalt koordineringsorgan 19. juni. 

113/23 NTP - fylkestingets 
behandling 

 Nordland fylkesting har i møte 14. juni 
behandlet sitt høringssvar til NTP. 
Prioriteringslisten av samferdselstiltak er 
lik fylkesrådets innstilling med unntak av 
at Ballstad havn fra NFK nå gis samme 
prioritet som Andøy, Værøy og Røst. 
Dette er ikke i tråd med Lofotrådets 
høringssvar til NFK. 
 
Ordfører Vestvågøy deltok i egen 
delegasjon til fylkestingets gruppemøter, 
men presiserte at Vestvågøy fremførte 
budskap i tråd med Lofotrådets 
høringssvar - og støttet opprinnelig 
innstilling fra fylkesrådet.  
 
Arbeidsutvalget diskuterte ev. 
konsekvenser av den nye innstillingen og 
samarbeidskultur i Lofotrådet. Det kom 
tydelig frem i diskusjonen at det er 
avgjørende at Lofotrådet prioriterer og 
opptrer samlet for å få gjennomslag. 
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Vedtak: 
Tas til orientering 

114/23 Søknad forprosjekt 
transport - 
regionale 
forskningsfond 

 Daglig leder redegjorde for forslag til 
søknad til regionale forskningsfond om 
forprosjekt for utredning av tilbud og 
behov for mobilitets- og 
transportløsninger i Lofoten. Søknaden 
er behandlet i KRU, som har godkjent 
søknaden, men gitt innspill om enkelte 
mindre endringer.  
 
Vedtak: 
Lofotrådets arbeidsutvalg godkjenner 
søknaden. Søknaden revideres etter 
innkomne innspill fra KRU og godkjennes 
av leder KRU før innsending.  

115/23 Virkemidler for 
grønn maritim 
omstilling 

 Daglig leder redegjorde for oppfølging av 
uttalelsen Kysten trenger drahjelp for 
grønn vekst. Uttalelsen er sendt KLD og 
NFD, samt som leserbrev til regionale 
media. 
 
Ordfører Flakstad har hatt dialog med 
stortingsrepresentant Siv Mossleth (Sp) i 
stortingets energi- og miljøkomite, som 
vil løfte saken til diskusjon. 
 
Ordfører Vestvågøy har hatt dialog med 
fiskeri- og havministeren, som vil ta 
saken videre. Det vil ikke være mulig å få 
møte med departementer/Storting før 
sommeren, men Lofotrådet oppfordres 
til å sende henvendelse om møte. 
 
Temaet er svært aktuelt å løfte under 
Lofotrådets arrangement i Arendal under 
Arendalsuka.   
 
Ordfører Flakstad informerer om at 
Flakstad formannskap har vedtatt å 
trekke kommunen ut av prosjektet Zero 
kyst på bakgrunn av at det kreves at 
midlene tas fra drift og ikke investerings-
budsjett. 
 
Oppfølging: 
Daglig leder ber om foretrede for 
Lofotrådet med aktuelle departementer 
for å synliggjøre utfordringene med 
manglende insentiver for omlegging til 
lav-/nullutslipp fiskefartøy. 
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116/23 Mulighetsstudie - 
produksjon av 
fornybar energi - 
status 

 Vedtak: 
Utsettes til neste AU-møte. 

117/23 AU-møter og 
aktivitet i 
Lofotrådet 
fremover 

 Vedtak: 
Utsettes til neste AU-møte. Neste AU 
flyttes til onsdag 21. september fra kl 
11:00-13:00.  

118/23 Status balansert 
oppgavefellesskap 

 Daglig leder orienterte kort om status for 
prosjektet. Vestvågøy formannskap har 
vedtatt samarbeidsavtale med 
Moskenes. Andre kommuner inviteres til 
å koble seg på. 
 
Vedtak: 
Tas til orientering 

 
 
Lofoten, 15.06.2023 
____________________ 

Gaute Wahl 

Daglig leder Lofotrådet 


